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P r o t o k ó ł   Nr XXXVI/2013 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin w dniu 27 września 2013r. w sali Urzędu Gminy w Kotlinie  
w godz. od 900 do 1045 

 
I. Otwarcie. 
                 Otwarcia XXXVI sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Czesław 
Moch witając: radnych, Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Skarbnika Gminy Irenę 
Antczak, radnego Rady Powiatu Walentego Kwaśniewskiego, sołtysów, przedstawicieli 
Komendy Powiatowej Policji Macieja Bierłę i Karola Bera oraz redaktora Gazety 
Jarocińskiej. 
Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem na ustawowy skład 15 radnych w sesji 
uczestniczyło 15. 
Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do 
protokołu. 
 
II. Przedstawienie porządku  obrad. 
                 Do porządku obrad nie zgłoszono wniosków. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XXXV 
    sesji Rady. 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXXV sesji Rady oraz 
    z wykonania uchwał Rady. 
7. Zapoznanie się z pismem w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego  
    gminy dla terenu położonego w Kotlinie. 
8. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat umów dzierżawy 
   nieruchomości położonych w: Wilczy, Wysogotówku i Woli Książęcej, 
- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  na czas oznaczony 10 lat umowy dzierżawy 
   nieruchomości położonej w Kotlinie przy ul. Powstańców Wlkp. 
- w sprawie wyrażenia zgody  na zbycie nieruchomości położonej w Wysogotówku, 
- w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu współfinansowanego z Europejskiego  
  Funduszu Społecznego w ramach działania 9.1, Poddziałanie 9.1.1 PO KL/9.1.1/1/13 
  pt. KOTLIŃSKIE PRZEDSZKOLE SZANSĄ NA LEPSZY START”, 
- w sprawie zmiany treści POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO zawartego  
  w dniu 7 października 2008r. w sprawie powierzenia Gminie Jarocin przygotowania  
   i wykonania zadania p.n. „ Zorganizowanie i nadzór nad funkcjonowaniem systemu 
   gospodarki odpadami i osadami ściekowymi dla gmin objętych POROZUMIENIEM 
   wraz z budową Zakładu Zagospodarowania Odpadów Jarocin z siedzibą  
   w Witaszyczkach z ewentualnymi punktami przeładunkowymi”, 
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- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Kotlin na 
   lata 2013 – 2016, 
- zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2013 rok, 
- zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin na  
  2013 rok. 

9. Wolne głosy i wnioski. 
10.  Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zg łoszone na XXXV sesji  

     Rady. 
11. Zamknięcie obrad. 
 
  ad.3 Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy. 
                           Protokół z XXXV sesji Rady Gminy wyłożony został do wglądu na 
  posiedzeniach stałych komisji Rady w dniach 25 i 26 września br. oraz przed dzisiejszą 
  sesją Rady. 
  Protokół przyjęto jednogłośnie 15 głosami za. 
 
  ad. 4 Interpelacje i zapytania  radnych. 

                       Interpelacje, wnioski i zapytania zgłosili: 
Radny Dariusz Józefiak wnioskował o: 
- namalowanie pasów skrajnych na drodze Kotlin – Sucha jeszcze przed zimą, 
- wyrównanie poboczy przy drodze Kotlin  -  Sławoszew na łuku drogi przy posesji 
  p.Garbowicza, 
- wyczyszczenie przepustu pod drogą powiatową w Sławoszewie, 
- utwardzenie placu przy skrzyżowaniu dróg powiatowych Sławoszew -  Racendów, 
- naprawę studzienek kanalizacyjnych przy chodniku  w centrum  Sławoszewa – przy 
  drodze Kotlin – Sławoszew, 
- odtworzyć rowy przy drodze Kotlin – Sławoszew, które są częściowo zasypane, a 
  częściowo zaorane, 
Radny Józefiak pytał  - czy można zasypywać rów w Sławoszewie? 
Radny Jerzy Szymczak  wnioskował o wykoszenie rowów przy drogach powiatowych, 
mówiąc, że  drogi te  są w tragicznym stanie, wymieniając drogi: Kotlin – Sucha i Kotlin – 
Fabianów.  
Radny Maciej Skowron  wnioskował o: 
- ustawienie znaku ograniczającego tonaż na ul. Teodorowskiej, 
- obcięcie suchych gałęzi i konarów drzew  rosnących przy ul. Dworcowej. 
Radny Bogdan Pacholak  wnioskował o: 
- przycięcie gałęzi drzew przy skrzyżowaniu dróg Racendów – Sławoszew, 
- zlikwidowanie niebezpiecznej wyrwy przy drodze Kotlin – Racendów  przy 
  stawie w Racendowie. 
Sołtys Twardowa Dominika Kwiecińska wnioskowała o: 
- naprawę drogi powiatowej w Twardowie przy posesji p. Ewy Matuszczak, 
- naprawę chodnika  i krawężnika przy drodze w Twardowie przy posesji p. Ewy 
  Matuszczak, 
- zabezpieczenie spękań na drewnianych urządzeniach na placu zabaw i ich pomalowanie 
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  drewnochronem. 
  Wójt poinformował, że chodnik w Twardowie naprawiano już dwukrotnie. 

Sołtys Sławoszewa Beata Skowrońska wnioskowała o: 
- naprawę barierki przy drodze powiatowej  w Sławoszewie, 
- zasypanie rowu w Sławoszewie przy posesji p. Hajdasza, aby dzieci miały bezpieczne 
  wyjście z autobusu  szkolnego. 
 
ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od 
XXXV sesji Rady. 
                    Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym  podpisał 
uchwały podjęte na ostatniej sesji.  
Przekazał Wójtowi interpelacje i wnioski  zgłoszone na XXXV sesji. 
Uczestniczył : 
- w Święcie Pomidora  jakie odbyło się w dniu 31 sierpnia, 
- w sesji Rady Powiatu w dniu 3 września podczas której  informowano o stanie 
  środowiska na terenie powiatu, w tym  na ul. Buchalińskiej w Kotlinie, a chodzi o fermę  
  trzody chlewnej, 
- w dożynkach powiatowych w dniu 8 września  zorganizowanych w Magnuszewicach. 
Poza tym  uczestniczył w przygotowaniu materiałów sesyjnych i w posiedzeniach obu 
stałych komisji Rady  w dniach 25 i 26 września br. 
                  Następnie Przewodniczący poinformował o pismach jakie wpłynęły do Rady 
Gminy: 
1) od OSP Racendów o zakup samochodu, który to wniosek rozpatrywany będzie przy 
uchwalaniu projektu budżetu  Gminy na 2014 rok, a obecnie wniosek przekazany zostanie 
Pani Skarbnik. 
Wójt poinformował, że również otrzymał pismo od OSP Racendów w tej sprawie. 
2) od radnego Bogdana Pacholaka o wprowadzenie do budżetu Gminy na 2014 rok  
budowy drogi gminnej w Racendowie od posesji  p. Wielgosza do drogi powiatowej 
Pleszew – Jarocin jako drogi transportu rolniczego. Wniosek  ten również zostanie 
przekazany Pani Skarbnik. 
3) od Pana Bachorza z Grodziska o zmianę planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
dla  terenów przy ul. Dworcowej, z którym to pismem  Przewodniczący zapoznał radnych 
na posiedzeniach stałych  komisji Rady i jest to pismo w porządku obrad dzisiejszej sesji, 
4) od firmy REM-Kotlin Piotra Gadomskiego z Kotlina o modernizację przejazdu 
kolejowego na ul. 15 Sierpnia. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że sprawa ta została omówiona na posiedzeniu 
Komisji Rady w dniu wczorajszym i Wójt wyjaśnił, że nie było porozumienia  i podziału 
obowiązków, co do realizacji przebudowy przejazdu. 
Pan Gadomski otrzyma od Rady odpowiedź, że nie było porozumienia – mówił 
Przewodniczący Rady. 
Wójt poinformował, że odpowiedź p. Gadomski otrzymał w tej sprawie. 
Przewodniczący Rady powiedział, że  prawdopodobnie  Gmina nie może partycypować  
w kosztach  przebudowy przejazdu kolejowego, którego właścicielem jest kolej. 
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Było jednak spotkanie, uzgodnienia. Wójt w dniu wczorajszym oświadczył, że nie było 
takiego uzgodnienia, w związku z tym składający pismo otrzyma taką odpowiedź. 
Informację Przewodniczącego Rady przyjęto bez uwag. 
 
ad. 6 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXXV sesji Rady oraz  
z wykonania uchwał Rady. 
                    Wójt przedstawił realizację uchwał  podjętych na XXXV sesji Rady oraz 
informację o wydanych zarządzeniach w okresie międzysesyjnym w sprawie: powołania 
komisji do zaopiniowania ofert złożonych  w konkursie ofert na realizacje zadania pn. „ 
Popularyzacja muzyki poprzez organizację festiwali, przeglądów i koncertów”, powołania 
komisji przetargowej  w celu wyłonienia wykonawcy  w postępowaniu  na rozbudowę         
i przebudowę strażnicy OSP  w Wysogotówku z przeznaczeniem na świetlicę wiejską, 
powołania komisji  przetargowej w celu przeprowadzenia przetargu  na sprzedaż 
nieruchomości w Kotlinie i w Racendowie oraz w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2013 
rok. 
Następnie Wójt poinformował o zrealizowanych przez Gminę zadaniach w okresie 
międzysesyjnym, i tak: 
- w dniu 30 sierpnia podpisano umowę z PRD „DROBUD” w Jarocinie  na wykonanie 
remontu drogi gminnej w Racendowie  za kwotę 84.853,69 zł, 
- w dniu 5 września podpisano umowę również z PRD „DROBUD” w Jarocinie na 
wykonanie przebudowy drogi gminnej w Wilczy  za kwotę 122.432,90 zł, 
- w dniu 12 września odbyło się otwarcie ofert  na wykonanie  remontu drogi gminnej 
Orpiszewek – Lutynia na które to zadanie Gmina  przeznacza  kwotę 280.000,- zł, a  
złożona oferta jest na 367.758,44 zł i wybór oferty nastąpi po zabezpieczeniu środków na 
ten cel w budżecie Gminy, 
- w dniu dzisiejszym podpisana zostanie umowa z PRD „DROBUD” w Jarocinie  na 
wykonanie  drogi  - ulicy Cichej za kwotę 111.362,94 zł, 
- w dniu 25 września dokonano wyboru  oferty Pana Romana Hajdysza z Wyszek  na 
rozbudowę  i przebudowę strażnicy w Wysogotówku z przeznaczeniem na świetlicę 
wiejską za cenę 78.034,28 zł , z tym, że podpisanie umowy  nastąpi pod warunkiem 
zwiększenia  środków  na to zadanie w budżecie Gminy, 
-  Wójt odbył 3 rady budowy dotyczące rozbudowy i przebudowy Domu Strażaka              
w Kotlinie, 
- w dniu 10 września  podpisał z Samorządem Województwa Wielkopolskiego  umowę o 
przyznanie pomocy w ramach  działania  „Podstawowe usługi dla gospodarki  i ludności 
wiejskiej”  na realizację  budowy kanalizacji sanitarnej w Woli Książęcej. 
Poza tym Wójt: 
- w dniu 31 sierpnia uczestniczył w Święcie Pomidora, dziękując wszystkim  za udział      
w tej imprezie, w tym radnemu Włodzimierzowi Szymkowiakowi – prowadzącemu 
imprezę, 
- 8 września uczestniczył w dożynkach powiatowych, które odbyły się                                
w Magnuszewicach, dziękując  pracownikom Urzędu Gminy, strażakom, policji, sołtysom: 
Dominice Kwiecińskiej z Twardowa i Zbigniewowi Orplowi z Magnuszewic za pomoc      
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w zorganizowaniu dożynek i za zmobilizowanie społeczeństwa do pomocy w organizacji 
dożynek, 
- uczestniczył w zebraniach sołeckich w sprawie funduszu sołeckiego na 2014 rok, 
-11 września odbył zebranie konsultacyjne z mieszkańcami ul. Moniuszki w sprawie 
budowy tej ulicy i wyrażeniu zgody na wykup gruntów  pod jej budowę, z tym, że 
mieszkańcy zamieszkujący prawą stronę ulicy wyrazili  zgodę na sprzedaż gruntów, 
natomiast  po lewej stronie  właściciel gruntów wycofał swoją zgodę. 
Sprawozdanie Wójta przyjęto bez uwag. 
 
ad.7 Zapoznanie się z pismem w sprawie zmiany  planu zagospodarowania 
przestrzennego  gminy dla terenów położonych w Kotlinie. 
                 Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących stałych komisji Rady o 
przedstawienie opinii komisji o  materiałach sesyjnych. 
Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Zdzisław Wodniczak  
przedstawił porządek posiedzenia Komisji informując, że Wójt wyjaśnił sprawę 
możliwości  budowy przy ul. Dworcowej. Przewodniczący Komisji powiedział, że 
przystąpimy może do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. 
Projekty uchwał Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Stefan Taczała poinformował, 
że do pisma jakie przedstawiono na posiedzeniu  nie wniesiono uwag. 
Projekty uchwał Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że obywatel miał problem, otrzyma wyjaśnienie od Wójta, 
że nie będzie problemu z tym, o co prosi. 
Dalej Przewodniczący Rady mówił, że Rada zapoznała się z pismem złożonym przez 
obywatela i jeżeli zajdzie potrzeba, to być może w przyszłości będzie potrzeba zmiany 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy.  
Przewodniczący Rady przypomniał, że w roku 2010 teren przy ul. Dworcowej 
przeznaczono wyłącznie pod działalność gospodarczą. Zdaniem Przewodniczącego Rady 
uchwała ta podjęta  została  niestosownie. 
Wójt potwierdził, że uchwała w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
podjęta w 2010 roku nie do końca była przemyślana.  
 
ad. 8 Podjęcie uchwał. 
                     Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat umów dzierżawy 
nieruchomości. 
Projekt uchwały dotyczy nieruchomości położonych w : Wilczy, Wysogotówku i Woli 
Książęcej. 
Uchwała Nr XXXVI/190/2013 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
2) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat umowy dzierżawy 
nieruchomości położonej w Kotlinie przy ul. Powstańców Wlkp. 
Uchwała Nr XXXVI/191/2013 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
3) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
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Uchwała Nr XXXVI/192/2013 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
Projekt dotyczy nieruchomości położonej w Wysogotówku. 
4) w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu współfinansowanego z Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach działania 9.1, Poddziałanie 9.1.1 PO KL/9.1.1/1/113 pt. 
„KOTLIŃSKIE PRZEDSZKOLE SZANSĄ NA LEPSZY START”. 
Uchwała Nr XXXVI/193/2013 podjęta została 15 głosami za. 
Projekt realizowany będzie od 1 sierpnia 2013r do 30 czerwca 2015r. zgodnie z umową  o 
dofinansowanie  na kwotę 983.962,84 zł w Szkole Podstawowej w Sławoszewie                  
i w Szkole Podstawowej w Woli Książęcej. 
5) w sprawie treści POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO  zawartego w dniu 7 
października 2008r. w sprawie powierzenia Gminie Jarocin przygotowania i wykonania 
zadania  p.n. „ Zorganizowanie i nadzór nad funkcjonowaniem systemu gospodarki 
odpadami i osadami ściekowymi dla gmin objętych POROZUMIENIEM wraz z budową 
Zakładu Zagospodarowania Odpadów Jarocin z siedzibą w Witaszyczkach z ewentualnymi 
punktami przeładunkowymi”. 
Uchwała Nr XXXVI/194/2013 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
Zmiana dotyczy wysokości wpłaty na mieszkańca poprzez przyjęcie stawki na   rok 2013 
0,50 zł  na mieszkańca. 
6) w sprawie przystąpienia Gminy Kotlin do Spółki  pod firmą „ Zakład Gospodarki 
Odpadami” Spółka z o. o.  w Jarocinie z siedzibą w Witaszyczkach. 
Uchwała Nr XXXVI/195/2013 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
7) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2013 rok. 
Uchwała Nr XXXVI/197/2013 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
8) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin  na 
2013 rok. 
Uchwała nr XXXVI/198/2013 podjęta została jednogłośnie 15 głosami za. 
Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
 
ad. 9 Wolne głosy i wnioski. 
                      Wójt powołując się na ustawę o ochronie zwierząt poinformował  o 
obowiązkach właścicieli zwierząt domowych i  karze grzywny do 5 tys. zł za  
nieodpowiednie traktowanie zwierząt , w tym: za nie zapewnienie psu stałego dostępu do 
wody, trzymanie psa  na łańcuchu krótszym niż 3 metry, trzymanie psa na łańcuchu dłużej 
niż 12 godzin na dobę, trzymanie psa w warunkach powodujących uszkodzenie ciała. 
Informacje w tej sprawie w formie ogłoszenia otrzymają sołtysi w celu ich wywieszenia    
w sołectwach. 
                      Wnioski zgłosili: 
Radny Krzysztof Szyszka  zgłosił wniosek  do Powiatu Jarocińskiego o zabezpieczenie 
dworku w Kotlinie, mówiąc, że Powiat ma większe możliwości w pozyskiwaniu środków 
na ratowanie zabytków, wnosząc o objęcie dworku w Kotlinie  programem priorytetowym. 
Radny Bogdan Pacholak  wnioskował o nie pozostawianie drogi Racendów – Lubinia 
Mała w takim stanie jak jest obecnie, wnosząc o zaasfaltowanie nowo wybudowanego 
odcinka drogi. 
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Wójt poinformował, że odebrał 3  telefony w sprawie tej drogi i były  to opinie pozytywne, 
co cieszy – przyznał Wójt.  Wójt poinformował, że jeżeli będą  możliwości finansowe, to    
z zadania tego nie wycofa się. 
Radny Bogdan Pacholak zgłaszał uwagi  do dróg powiatowych i rowów przy tych drogach, 
mówiąc, że  rolnicy będą niedługo siać w rowie i na asfalcie. 
             Następnie  przedstawiciel  Komendy Powiatowej Policji w Jarocinie  Maciej  
Bierła przedstawił nowo powołanego kierownika Rewiru Dzielnicowych w Jarocinie 
Karola Bera, który objął to stanowisko od dnia 1 września br. i który będzie 
współpracował z samorządem.  Skład Zespołu Dzielnicowych w Kotlinie pozostaje bez 
zmian. 
Dotychczasowy  kierownik Rewiru Dzielnicowych  - Maciej Bierła objął stanowisko 
Zastępcy Naczelnika Prewencji. 
Wójt podziękował  Maciejowi Bierła za dobrą współpracę z samorządem.  
Kierownik Karol Bera oświadczył, że  będzie się starał o dobrą współpracę. Będzie 
spotykał się częściej gdy powierzenie zastąpione  będzie stałym etatem. 
Przewodniczący Rady poinformował, że kierownik Rewiru Dzielnicowych zapraszany jest 
każdorazowo na sesję Rady. 
Radny Radosław Wałkiewicz wnioskował o skierowanie pisma do Urzędu Miasta             
i Gminy Jarocin o remont drogi Słupia – Jarocin, a do radnego Rady Powiatu obecnego na 
sesji o przejęcie tej drogi przez Powiat. Radny uzasadniał, że drogą tą  dojeżdża się do 
wysypiska odpadów komunalnych, a poza tym odciążałaby drogę nr 11. 
Wójt poinformował, że rozmawiał z Burmistrzem Panem Martuzalskim nt. kosztów 
utrzymania psów  w schronisku ale  i  na temat remontu drogi Słupia – Jarocin.  
Wójt zaproponował  częściowe współfinansowanie remontu tej drogi  i jest to temat do 
dyskusji, z tym, że  nie wiadomo czy ujrzy światło dzienne. 
Sołtys Beata Skowrońska wnioskowała o: 
- przycięcie gałęzi drzew na placu przy słupie ogłoszeniowym  w centrum Sławoszewa,  
  ponieważ gdy wyjeżdża siędrogą od Racendowa nie ma widoczności od strony Parzewa, 
- naprawienie uszkodzonej kostki brukowej na placu przy remizie w Sławoszewie. 
Sołtys Skowrońska korzystając z obecności policjantów pytała – czy działa fotoradar         
w Witaszycach? 
Kierownik Rewiru Dzielnicowych Karol Bera odpowiedział, że nic mu nie wiadomo żeby 
nie działał. 
Przewodniczący Rady  wnioskował o naprawę chodnika przy ZPOW. 
Radny Zdzisław Wodniczak pytał radnego Rady Powiatu – czy należy składać 
indywidualne wnioski do budżetu Powiatu na 2014 rok , czy wystarczy, że składa rada 
sołecka? 
Radny Wodniczak  mówiąc o propozycji Wójta o współfinansowaniu budowy drogi Słupia 
– Jarocin  powiedział, że to Powiat chciał dołożyć do budowy tej drogi, a Gmina Jarocin 
wycofała się z tego. Radny Wodniczak wątpił, aby pieniądze Gminy Kotlin były lepsze od 
tych z Powiatu. 
              Co do wysokości grzywny  za nieodpowiednie traktowanie zwierząt domowych 
radny Wodniczak  określił  wysokość grzywny w wysokości do 5 tys. zł  jako 
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nieporozumienie, przy emeryturze w wysokości 600,- zł. Radny mówił, że kara za 
człowieka będzie  niedługo mniejsza jak za psa. 
Przewodniczący Rady poinformował, że  był na  oczyszczalni ścieków w Wyszkach, 
widział jakie warunki mają psy tam przebywające , stwierdzając, że nie ma racji ten kto  
twierdzi, że psy  te mają złą opiekę.  
              Następnie głos zabrał radny Rady Powiatu Walenty Kwaśniewski  informując, że 
w dniu wczorajszym  na posiedzeniu Komisji Budżetowej udało się wymusić od 
Wicestarosty  jakie zamiary ma Powiat  w roku 2014  w zakresie dróg. 
Dokumentacja techniczna opracowana jest na następujące drogi: Góra – Zalesie -Panienka,  
- Chwalęcin -  Cielcza – Radlin –Stęgosz oraz Parzew – Sierszew, co do której nie podano 
długości i nie wiadomo czy będzie do krzyżówki czy tylko 700 m przejętych od Pleszewa. 
Opracowano  dokumentację  na budowę placu w Witaszycach przy ul. Cmentarnej 
i dokumentację na  budowę drogi Hilarów – Wola Książęca. Budowany ma być również 
chodnik w Chrzanie przy szkole.   Radny  posiada również informację, że jest albo będzie 
opracowana dokumentacja na  przebudowę mostu w Magnuszewicach, na którym są 
pęknięcia. Wójt potwierdził, że też ma taką informację, co do mostu w Magnuszewicach. 
Radny przypuszczał, że nie wszystkie te zadania wejdą  do realizacji. 
              Co do Domu Pomocy Społecznej w Kotlinie radny Kwaśniewski poinformował, 
że przy zakupie tej nieruchomości wskazywano, że jest tam także pałac. Są tam  szczątki. 
Pałacu nie ma . Jest tylko ściana południowa.  Obecnie Powiat prowadzi korespondencję     
z Konserwatorem Zabytków w celu  rozwiązania sprawy zabytku. 
Dwór w Kotlinie wybudowany został w latach 1660 – 1680, o czym radny Kwaśniewski   
dowiedział się czytając  historię dworów szlacheckich w latach 1725 – 1775. 
Dom Pomocy Społecznej w 2012 roku został zakupiony za 5 mln zł bez koncepcji jak dalej 
to finansować. Pozostawiono 3 mln zł  na rozpoczęcie robót remontowych,  a obecnie 
środki te  przeznacza się na spłatę kredytu wcześniej zaciągniętego. Powiat wziął 8300 tys. 
zł kredytu , spłaca obecnie  5 mln zł  kredytu już istniejącego  i na koniec roku przewiduje 
się, że będzie miał 10  mln  kredyt. W Powiecie  zmieniło się, bo musiano  przyznano się 
do długów. 
Radny Kwaśniewski wyliczał: 10 mln kredytu, 8 mln obligacji na szpital, i 10 mln 
potrzebnych na DPS w Kotlinie.  
              Radny Kwaśniewski z uwagi na powtarzające się wnioski dotyczące dróg 
powiatowych zaproponował Wójtowi zorganizowanie spotkania na temat dróg 
powiatowych  z udziałem  przedstawicieli Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie, 
radnych Powiatu  i radnych Rady Gminy. 
Radny  dał przykład drogi Parzew – Sierszew gdzie powierzchnia  na przejętym od 
Powiatu Pleszewskiego  odcinku drogi została naprawiona, ale krzaki przy tej drodze 
pozostały. 
Radny Wodniczak mówiąc o drogach wskazał, że na wąskich drogach są namalowane 
pasy, a na drodze Kotlin – Sucha nie można namalować pasów skrajnych.  
Radny Kwaśniewski zastanawiał się czy jest sens składania wniosków do Powiatu, bo i tak 
będzie na nie – uważał. 
Radny przyznał, że złożył wniosek o budowę drogi  od Garbowicza do Bączewia. 
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O drodze Słupia – Jarocin  radny mówił, że jest to ważny odcinek drogi i zaczyna 
dojrzewać. Powiat chcąc przejąć tę drogę zamierza oddać Burmistrzowi  ulice w środku 
miasta np. ul. K. Wielkiego, która jest drogą powiatową. 
Wójt przychylił się do zorganizowania spotkania, z tym, że jeżeli Powiat będzie               
niewydolny, to Gmina będzie musiała przejmować zadania należące do Powiatu, w tym 
wycinanie krzaków, czy koszenie rowów. 
Wójt poinformował, że złoży do Powiatu wnioski  o budowę chodników: 
- wzdłuż ul. Ks. Rymarkiewicza - do ul. Teodorowskiej, 
- Wyszki – Magnuszewice – do cmentarza, 
- w Twardowie do cmentarza 
pomimo, że radny Kwaśniewski na zebraniu wiejskim w Kotlinie  stwierdził, że Wójt 
wziął sobie na garb  budowę chodnika w Woli Książęcej, którą powinien zrobić Powiat 
z uwagi na to, że  chodnik ten jest zabezpieczeniem dla dzieci  uczęszczających do szkoły 
w Woli Książęcej. 
 
ad. 10 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XXXV 
sesji Rady. 
                    Wójt poinformował, że wnioski dotyczące dróg powiatowych przekazano do 
Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie.   
                     Pismo z zapytaniem o  możliwość nabycia przez rolników łąk                         
w Magnuszewicach przy Lutyni  wysłano do Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział  
Terenowy w Poznaniu. Z rozmowy telefonicznej  przeprowadzonej z przedstawicielem 
Agencji Wójt dowiedział się, że łąki te zostaną sprzedane  bądź wydzierżawione. 
                     Ilość godzin na basenie dla uczniów zwiększono z 50 do 60, a jeżeli będzie 
potrzeba zwiększona zostanie o kolejne 10 godzin. 
                     Odbiór bezpłatny  folii od rolników Gmina może zorganizować jeżeli będzie 
taka potrzeba. 
                     Budowa placu zabaw przy Przedszkolu w Kotlinie będzie wprowadzona do  
projektu budżetu  na 2014 rok. 
                     Boisko w Racendowie zostanie  prawnie uregulowane. Obecnie uregulowano  
boiska w Parzewie i w Woli Książęcej, a w najbliższym okresie zostanie zakończona 
sprawa  uregulowania własności boiska w Magnuszewicach. 
                    Odwodnienie  posesji w Wyszkach zaplanowane zostanie na 2014 rok. 
                    Co do placu zabaw w Wyszkach  Wójt poinformował, że jest na etapie 
wyszukiwania  odpowiedniego gruntu  pod budowę placu, ponieważ zdaniem Wójta plac 
zabaw nie może powstać na gruntach nazwanych boiskiem, tylko po to, aby spełnić 
obietnice. Będzie to wymagało czasu i  zabezpieczenia środków.  
Podobna sytuacja jest w Orpiszewku, gdzie prowadzone są rozmowy z właścicielem 
gruntów, który wyraziłby zgodę na sprzedaż gruntów pod plac zabaw za rozsądną cenę.  
                    Termin zebrania z mieszkańcami budynków przy ul. Konopnickiej  ustalono 
na  dzień 3 października br. godz. 1530 w Szkole Podstawowej w Kotlinie. Wójt zapewnił, 
że o rozmowach powiadomi Radę. 
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                     Następnie Zastępca Naczelnika Prewencji Komendy Powiatowej Policji  
Maciej Bierła poinformował, że  Komendant Wojewódzki Policji wprowadził zasadę, że 
na terenach powiatu raz w roku organizowane mają być debaty społeczne. 
W związku z tym Komendant Powiatowy Policji w Jarocinie zaprasza na debatę społeczną  
w dniu 10 października br.  na godz. 1200. 
Sołtysi poinformowali, że otrzymali  w dniu wczorajszym informację w tej sprawie od 
dzielnicowych. 
                    Wójt Gminy  realizując wniosek zgłoszony przez radnego Stefana Taczałę  
zaproponował najbliższe posiedzenie komisji Rady jako  wyjazdowe w celu zapoznanie się 
nie tylko ze stanem dróg, ale także z prowadzonymi obecnie inwestycjami. 
                
ad. 11 Zamknięcie obrad. 
                     Dziękując za udział Przewodniczący Rady zamknął XXXVI sesję Rady 
Gminy Kotlin. 
 
 
Protokółowała: Paterczyk K. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 


